



The Chartered
Institute of Logistics
and Transport



全球供應鏈政策研究所
POLICY RESEARCH INSTITUTE OF
GLOBAL SUPPLY CHAIN
香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG

傳媒採訪邀請

(致：各採訪主任、編輯及記者)

提升物流競爭力，迎接機遇與挑戰

香港運輸物流學會 (CILTHK) 聯同香港恒生大學 (HSUHK) 全球供應鏈政策研究所及立法會議員易志明先生辦公室就北部都會區及屯門西物流用地選點向業界完成問卷調查，研究團隊將於 5 月 19 日 (星期四) 舉行新聞發佈會，公佈調查結果。

現誠邀 貴機構派代表出席，詳情如下：

日期：2022 年 5 月 19 日 (星期四)

時間：上午 11 時

地點：香港中環立法會道 1 號立法會綜合大樓 502 室

新聞發佈會將由香港運輸物流學會副會長梁啟元博士工程師主持。研究報告將由香港運輸物流學會物流政策委員會主席張泰業先生及香港恒生大學全球供應鏈政策研究所所長黃彥璋博士工程師主講。

是次專業問卷調查，獲得香港物流業 200 名主要持份者參與，調查就物流業在北部都會區及屯門西發展所需用地搜集建議。在新聞發佈會上，我們將介紹：

1. 發展香港物流業長期存在的問題是什麼？
2. 為甚麼物流業發展需要北部都會及屯門西的土地？
3. 為提升物流業競爭力，於北部都會及屯門西應有那些規劃政策和基建配套考慮？

所有進入立法會大樓人士須遵守「疫苗通行證」的規定及其他防疫措施。

傳媒查詢及登記，請聯絡：

香港運輸物流學會

梁美皓小姐，電話：31148033/28666336，或電郵至 info@cilt.org.hk。

我們期待在新聞發佈會上與您會面，謝謝。

2022 年 5 月 18 日



The Chartered
Institute of Logistics
and Transport



全球供應鏈政策研究所
POLICY RESEARCH INSTITUTE OF
GLOBAL SUPPLY CHAIN
香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG

By fax or email

18th May 2022

Invitation for Press Conference

Imperative Need of Land for Logistics Industry in Northern Metropolis and Tuen Mun West

You are sincerely invited to attend a press conference at 11:00am on 19th May 2022 in Room 502, Legislative Council Complex, 1 Legislative Council Road, Central, Hong Kong organised by The Chartered Institute of Logistics and Transport in Hong Kong (CILTHK), the Office of the Hon Frankie Yick – Member of the Legislative Council of Hong Kong, and The Policy Research Institute of Global Supply Chain of the Hang Seng University of Hong Kong (HSUHK).

The press conference will be chaired by Ir Dr. Kelvin Leung, FCILT – Vice President of CILTHK. And speakers of the press conference will be Mr. Keno Cheung, FCILT – Chairman of the Logistics Policy Committee of the CILTHK and Ir Dr. Eugene Wong, CMILT, Director, The Policy Research Institute of Global Supply Chain of the HSUHK.

Our recommendations on development of the Logistics Industry in the soon-to-be-developed Northern Metropolis and Tuen Mun West are solidly espoused by our recent findings through a professional questionnaire survey from 200 key players in the Logistics Industry in Hong Kong.

At the press conference, we will present:

1. What is the long-standing problem in the development of Logistics Industry in Hong Kong?
2. Why the need of land in the Northern Metropolis and Tuen Mun West is imperative for the development of the Logistics Industry?
3. What policy planning and infrastructure provisions are recommended in Northern Metropolis and Tuen Mun West for enhancing competitiveness of the Logistics Industry?

Please observe all hygienic control measures when entering the Legislative Council Complex.

For enquiry and registration, please feel free to contact our Ms. Harriet Leung at telephone 31148033/28666336 or by email at info@cilt.org.hk.

We look forward to seeing you at the press conference, thanks.

- End-